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Generatforsamling lørdag den 20. august 2D22kI'. {1.00 på det grønne fællesansal-

Deltagere: 31 deltagereka2l parceller af 43.

Dagsorden: pkt. 1 - Valg af dirigent

pkt. 2 - Beretning fra bestYrelsen

pkt. 3 - Fremlæggelse af det reviderede regnskab

pld. 4 - Forslag fra bestyrelsen, herunder fastsættelse af kontingent

Pkt. 5 - Forslag fra medlemmeme

Pkt. 6 - Valg til bestYrelsen

pkt. 7 - Valg af suPPleanter

pK. 8 - Valg af revisor og revisorsuppleant

pkt. 9 - Eventuelt

FormandAbdallah Biehtaoui bød velkommen tilde fremmødte og velkommen tilde nye indflyttere i

Munkevænget 36 - Tina og Frank.

ad pl<t. { - Yalg af dirigent

Bestyrelsen foreslog Jørgen Høj Nielsen (MV 43), som blev valgt.

Dirigenten konstateiede, at generalforsamlingen var tovligt indkaldt og at dagsordenen er i

overensstemmelse med vedtægteme.

ad pkt. 2 - Beretning fra bes9relsen

Abdallah Bichtaoui.aflagde bessrelsens beretning om foreningens aktiviteter i perioden 2021 - 22:

Bestyrelsen har i år bestået af Vagr!, m.17 ,Karin nr. 43, Benjamin nr. 4, Chmlotte, nr. 3, Inge Møller som

kasserer og AMallah nr. 5 som formand, sarnt Henning nr.24, som suppleant.

Torben, w. 12 har varetaget revisionsarbejdet.

Vi har i året, der er gået, aftroldt 3 bestyrelsesmøder, samt mødtes 3 gange i festudvalget, som har bestået af

Charlotte, Karin, Benjamin og Abdallah.

Tak til Niels, Jørgen, Stinq Lisbeth og Ole for hjætp med opsætning af telte.

Vi har nu ået en 6jertestarter i samarbejde med Munkevængets Børnehave, hvor hjertestarteren erplaceret-

på stien ved nr. 29 og31 vil Holbæk Kommunes'Yej og Park" etablere en løsning med bomme, så

cyklisternes fart bliver sænket forbi de 2 parceller.

Der bliver bestilt småsten til området ved "Klyngehusene", da stenlaget efterhånden er meget tyndt.

Arbejdet med udlægning af stenene vil blive et punkt til "Efterårsrengøringen" i oktober måned.

Fart og hastighed på Østre Fælledvej: Vi er prioriteret som 3. prioritet i Kommunens trafikikkerhedsplan.

Holbæk Kommune kan ikke oplyse, hvornår der bliver kigget på det, men vi håber, at det bliversnart

Efterårsrengøring i oktober 202 1

Der blev aftroldt efterårsrengøring i oktober på fællesornråderne. Tak til Susanne og Michael'i nummer 26 for

at stå for pølser og vand efter arbejdet. Igen i år havde vi et stort fremmøde, og det er rart at se, at der er

' mange: der §ælper. Vi holder igen efterårsrengøring søndag den 23. oktober 2022kJ- 10.
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Til de nye i grundejerforeningeq kan vi fortælle, at der i forbindelse med efterårsrengøringenbliverbestilt

afhentning af haveaffald, så det er en oplagt mulighed til at få beskåret diverse træer og buske uden selv at

skulle afsted til genbrugspladsen med det

ad pkt 3 - Fremlægqelse af det reviderede regnskab

Det reviderede regnskab for perioden 1. juni 2021 til 31. mal2022 blev gennerngået af lnge Møller.

Arets resultat er på - kr. 16.030,71 og Egenkapitalen pr. 31. maj 2A22 er i alt på + kr {{8.133,33

Regnskabet er afsluttet den 1 . juni 2O22 af kasserer lnge Møller og godkendt af foreningens revisor, Torben
Pedercen den 8. juni2022

Regnskabet gav ikke anledning tilspørgsmål og blev godkendt.

ad pkt 4 - Forslag fra bestvrclsen. herunder fastlæogelse af kontingent

Bestyrelsen foreslog, kontingentet forbliver uændret på kr. 2.000 pr. år."

Forslaget blev vedtaget.

ad pkt 5 - Forslag fra medlemmeme

Bes§relsen har ikke modtaget forslag fra medlemskredsen.

ad pl«t 6 - valg til bestvrelsen

På valg var:

Vagn Dahlgaard

Abdallah Bichtaoul

Forslag til bestyrelse:

Marianne Brøker Bak

MV 17

MV 43

MV 2g

{modtog genvalg}

{modtog ikke genvalg}

Marianne Brøker Bak, der har tilbudt at overtage
kassereriobbet efter lnge Mølter, blev nyvalgt,

genvalgt
genvalgt.

ad pkt. 7 - valq af supoleanbr til bestyrelsen

Abdallah Bichtaoul MV 5 blev forslået og valgt som 1. suppleant

Henning Hansen, nuværende suppleant MV 24 Acæpterede at blive tilknyttet bestyrelsen som
2- suppleant og blev valgt.

Bestyrelsen konstituerer sig ved førstkommende bes§relsesmøde.

ad pkt. 8 -valg af revisor og revisorcuopleant

Revisor Tsrben Pedersen
Reviso!-§uppleant Lise Jensen

adpkt"9-eYentueXt

pkt. g,1: Marianne Brøker Bak oplyste, at der opføres et nyt bømehus ved Stormøllens Børnehave til

160 børn, sandsynligvis i2026. Munkevængets Bømehave nedlægges herefter, men der
foreligger ikke informationer om, hvad de nuværende bygninger og pavillionner skal bruges til,

pkt, 9,2: Formanden takkede, med en vingave, Niels Heding, Frede Jensen og Torben Pedercen for
deres arbejde for foreningen, samt Susanne og Michael MV 26, for at anangere "Grill-Partf i

forbindelse med årets "Efterårsrengøring'

Dirigenten, Jørgen Høj Nielsen, sluttede mødet og gav ordet til formand Abdatlair Bichtaoui, der

å*-9,4.æ,

MV 12
MV 15

Pkt. §,3:

17l., referenf


